
Schůze KCHL – sekce AC 26.3.2023 Humpolec 

Přítomno 13 členů – viz. Prezenční listina 

• Schůze zahájena 10:35 p. Smržem. Seznámil přítomné s programem – viz. pozvánka. Všichni 

přítomní souhlasili. Následně přednesl zprávu o činnosti.  

• Oznámení o změně webmastera. Nové stránky jsou ve výstavbě a je třeba je postupně 

naplnit obsahem, o který mají členové zájem.  

o P. Kašpar poděkoval sl. Pilné, která tuto činnost převzala od p. Šarmana – 

kompetentní ke schvalování a vkládání příspěvků: Šarman, Smrž, Kašpar. 

• Informace k plánované jubilejní výstavě ke 100 výročí KCHLS a souběžných akcích (výstava, 

seminář, ukázka lovecké práce atd…výzva k zapojení do příprav, pomoci s organizací). Termín 

cca 7/ 2024, místo: Mladá Boleslav – v jednání. 

• P. Kašpar poděkoval pí. Najmanové za možnost organizovat KV v prostorách v Kolíně 

• Informace od p. Kašpara o zajištění sponzora akcí KCHLS pro rok 2023 – firma Eminent - dle 

možností a osobních jednání. 

• Přednesen plán akcí KCHLS na rok 2023 /soutěže, výstavy/. Ing. Smrž podal podrobné info o 

výsledcích a průběhu soutěži v uplynulém roce 2022.  

• Informace z výboru ohledně účasti na zkouškách – možno záměny vůdce/psa, platba 

nevratná. 

• V r. 2023 podpoří klub mimořádné BZ - OMS Nový Jičín – „O Pohár F. Siladiho „ se zadávání 

CACT (zkoušky mimo plán akcí KCHLS, pouze s podporou klubu) 

• Ohlédnutí za uplynulým 30. ročníkem MMŠ.  

o Velká spokojenost s organizací a zázemím (MS Kvasice) – poděkování. 

o MMŠ proběhl v příjemné atmosféře, nicméně po akci byl zaznamenám jeden 

problém na disciplíně nahánění. Zaslána stížnost. Protest na soutěži podán nebyl.  

o P. Kašpar a Smrž poděkovali vůdcům AC, kteří nás na MMŠ reprezentovali.  

• Proběhlo krátké shrnutí faktů k podané stížnosti /ČMKU/ na oprávněnost aprobace -  

posuzování zahraničních rozhodčích – posuzování KV+SV 2022. Po dodání všech podkladů 

byla stížnost zamítnuta jako neopodstatněná. Veškeré zadané tituly jsou platné. 

• Sekce navrhuje rozšíření počet výstav o jednu KV bez titulu Klubový vítěz, a to od roku 2024 

• Krátké představení myšlenky o zajištění semináře pro stávající rozhodčí – zejména pro tzv. 

Allround, kteří posuzují plemena zastřešená v KCHLS, aby byla povznesena kvalita a kultura 

posuzování.  

• Informace o dění v ČMKJ – v současné době personální potíže, prodloužila se doba vydávání 

PP. Prosba o trpělivost, na nápravě se pracuje, nutná komunikace a využití nových 

technologii. 

• Vyjasnění vztahů mezi ČMKJ a ČMMJ. 

• Valná hromada ČMKU 

o Zastoupení všech svazů sdružených v ČMKU 184 přítomných 

o Program, průběh najdete na stránkách ČMKU 

o Volba nového předsednictva  

▪ Volba proběhla řádně, stávající předsednictvo má 9 členů, 3x ČKS, 3x ČMKJ    

( Kašpar, Kubeš, Pletka), 3x zástupci Chovatelských klubů. 

• Vedení sekce AC plánuje víkendový výcvikový pobyt, spojený s ukázkou úpravy. Termín ještě 

není znám, pravděpodobně červenec (čeká se na potvrzení prostor). Jak bude potvrzen 

termín a místo ze strany organizátorů, bude dána informace na sekční web.  



• Návrh zástupců sekce při jednáních – p. Kašpar M., Kašpar R., Smrž J. Šarman J.                         

Pro 9, zdrželo se 4 – návrh přijat. Jedná se o delegaci na Klubovou konferenci, zastoupení 

v komisích ČMKU, Vedení sekce. Potvrzen poradce chovu AC Kašpar M. -  interní 

administrativa Eliášková Linda, Ved. sekce p. Smrž Josef - interní administrativa p. Zemanová 

Alexandra. 

• Na žádost pí. Vávrovské bylo předneseno krátké info ohledně kauzy „Poškození cti a 

podnikání“. Zároveň p. Kašpar vyzval přítomné členy, aby se k sobě chovali uctivě a domýšleli 

své chování (příspěvky) na sociálních sítích, ale i mimo ně. 

• P. Kašpar přednesl zprávu za poradce chovu. 

o V úvodu oznámil změnu, od 1.3.2023 odstoupila, na vlastní žádost – ze zdravotních 

důvodů, pí. Smržová. Její agendu přebírá p. Kašpar – poradce pro celé plemeno AC – 

interní, koordinaci bude zajišťovat p. Eliášková Linda. 

o Návrh na doplnění chovných podmínek. 

Statistika : / příloha/ 
Uchovněno -    zdraví  – rok       2020            2021           2022        
                                         psi      20                  6                   8 

                                         feny    33                15                 19 

 

 

• Vyhodnocení soutěže Kokr roku  

o Předání pohárů za jednotlivé kategorie – viz. příloha  

  Různé : 

o Návrh zástupců sekce při jednáních – p. Kašpar M., Kašpar R., Smrž J. Šarman J.        

Pro 9, zdrželo se 4 – návrh přijat. Jedná se o delegaci na Klubovou konferenci, zastoupení 

v komisích ČMKU, Vedení sekce – bude součástí usnesení. 

 

• Diskuse 

o P. Kašpar pogratuloval p. Podrazilovi za zvolení do funkce výcvikáře v Cocker Club a 

požádal o případné vyjádření k plánům na tomto úseku. 

▪ P. Podrazil v rámci této komunikace požádal o pomoc, jak postupovat 

s žádostí o umožnění organizace zkoušek pod patronací CC otevřených pro 

všechna plemena slídičů (zastoupených v KCHLS). Jedná se o zkoušky ZV, BZ, 

PZ, VZ. 

▪ P. Kašpar doporučil sepsání žádosti a v písemné podobě zaslat na výbor 

KCHLS. Z jeho pohledu není důvod nepodpořit tuto aktivitu, ale vše je 

v kompetenci CC - samostatného právního subjektu, musí být dodrženy 

předpisy, směrnice ČMKU.  

• Pí. Dobešová vznesla dotaz na možnost zařazení fyzické kontroly vrhu ze strany poradce 

chovu – vysvětleny kompetence Klubu.  

o V diskusi byla přítomná členská základna proti. Za chov je zodpovědný chovatel. 

V případě podezření z porušování Chovatelského a zápisního řádu, je třeba podat podnět 

na Výbor klubu, popř. ČMKU. Klub má právo kontroly, postihu.  

• Pí. Zemanová upozornila na nekvalitu vydávaných PP – špatná kvalita tisku, nevycentrovaný 

tisk, v poslední době i slabší papír a chodí přeložené. Jiné PK mají tisk kvalitnější a 

nepřekládají PP. Nepůsobí to důstojně, zejména při vývozu. – p. Kašpar prověří. 



• Pí. Zemanová dotaz na „Oblastní klubové výstavy“, a to v souvislosti se zpřísněním chovných 

podmínek – podmínkou je nově klubová výstava.  

o P. Kašpar projedná na chovatelské radě. 

• Info – p. Kašpar : 

Výročí 100 let KCHLS (1924) se blíží a začínají přípravy na oslavu tohoto výročí. Délka trvání 

klubu je velkou raritou i v Evropě. Oslava a akce spojené s tímto výročím           se plánují 

v podobném duchu jako byla akce v Třeboni (ESA). Je v plánu uspořádat výstavu, odborné 

semináře, vydat sborníky, propagační předměty atd. Plánuje se i předvedení práce psů v terénu 

pozvání  zahraničních chovatelských klubů. Navržené místo – Mladá Boleslav – v jednání ! 

Dále apeloval na to, aby se členové zdrželi pomluv a šíření nepravd. Poškozuje to hlavní smysl a 

poslání klubu – to je chov psů a jejich všeobecný rozvoj. Doporučil své osobní problémy řešit 

v rámci slušnosti v kompetencích příslušných klubů! 

Usnesení: 

• Členové berou na vědomí jednotlivé body a souhlasí s nimi. 

• Sekce AC navrhuje   navýšení počtu KV od roku 2024 

• Návrh zástupců sekce AC při jednáních – Kašpar M., Kašpar R., Smrž J. Šarman J.                          

Pro 9, zdrželo se 4 – návrh přijat. Jedná se o delegaci na Klubovou konferenci, zastoupení 

v komisích ČMKU, Vedení sekce . 

 

Jednání bylo ukončeno ve 12:35 

 

 

Zapsala: A. Zemanová 

Ověřili: M. Kašpar, J. Smrž, Švancarová J. 


